
Socialudvalget

Til: Social-, børne- og integrationsministeren

Dato: 21. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 334
Ministeren bedes kommentere, om det er i overensstemmelse med lovgivnin-
gen, at børn med ADHD mister medicintilskud som følge af, at de inkluderes i
en normalklasse, og i så fald om ministeren ønsker at præcisere lovgivningen,
så børn med behov for medicin fortsat kan få tilskud, uanset om de går i en
specialklasse eller i en normalklasse.
http://www.dr.dk/Nyheder/Indland/2013/08/20/124913.htm

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stine Brix
(EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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